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RG.0002.41.2023 

Protokół  Nr XLI/2023 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 10 lutego 2023 roku 

odbytej w siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 932, a zakończyła o godz. 1140. 

 

Ad. I. Godz. 932 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który powitał 

obecnych na posiedzeniu sesji. W oparciu o listę obecności i system głosowania cyfrowego 

stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia w sesji uczestniczyło 14 

radnych na ogólną liczbę 15 (brak radnej Marzeny Garbacz). 

Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowią załączniki do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. Godz. 934 

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński przedstawił  proponowany program sesji. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz zgłosił poprawkę do porządku polegającą na zmianie tytułu projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2023 rok. 

Zmieniony zapis tytułu otrzymałby brzmienie: w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2023 – 2027. 

Poprawka została przyjęta w głosowaniu – 14 głosów „za” – jednogłośnie. 

W głosowaniu  porządek obrad  po zmianie został przyjęty – 14 głosów „za” - jednogłośnie.  

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 29.12.2022r. 

IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 

V. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem, 

2) ustalenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 
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ścieków i transportu nieczystości ciekłych,  ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, 

            3) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023 - 2027, 

4) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Radomyśl nad Sanem, 

5) odpłatnego nabycia nieruchomości położonej w Chwałowicach, 

6) uchwalenia planu pracy Rady Gminy Radomyśl nad Sanem na 2023 rok, 

                7) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

na 2023 rok,  

                8) zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

 9) zmian w uchwale budżetowej na rok 2023, 

               10) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem. 

VI.      Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

VII. Uroczyste odsłonięcie tablicy upamiętniającej Profesora Kazimierza Kuczmana. 

VIII. Zakończenie XLI sesji Rady Gminy. 

 

Ad. III. Godz. 936      

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z sesji Rady Gminy z dnia 29.12.2022r.  

znajduje się zwyczajowo do wglądu w biurze obsługi Rady Gminy oraz został przesłany drogą 

mailową wszystkim radnym. Protokół jest również dostępny na stronie internetowej 

www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby 

przyjąć protokół bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół  z sesji Rady Gminy z dnia 29.12.2022r. został przyjęty bez odczytywania w głosowaniu 

– 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV. Godz. 937 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz  przedstawił stan  realizacji inwestycji realizowanych na terenie gminy. 

1). Rozbudowa SUW w Chwałowicach i Radomyślu. 

Wójt poinformował, że realizowany jest kolejny etap prac związanych z rozbudową stacji. 

Aktualnie na terenie obydwu stacji prowadzone są roboty obejmujące budowę dodatkowych 

zbiorników wody czystej i zbiorników reakcji. 

W Radomyślu zrealizowano już wszystkie prace ziemne oraz roboty szalunkowe, zbrojarskie i 

betoniarskie płyt fundamentowych pod 3 zbiorniki wody czystej. Do końca lutego zostaną 

zamontowane na płytach stalowe zbiorniki, które łącznie będą miały objętość 150 m3 wody. Na 

terenie stacji w Radomyślu wykonano również wykopy, chude betony, prace szalunkowe, 

http://www.radomysl.pl/
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zbrojarskie i betoniarskie płyty fundamentowej  nowego zbiornika reakcji. Do końca lutego mają 

być wykonane wszystkie żelbetowe ściany oraz płyta stropowa tego zbiornika. Jednocześnie 

rozpoczęte zostaną prace instalacyjne związane z wykonaniem rurociągów technologicznych 

łączących wszystkie zbiorniki z halą filtrów. 

W Chwałowicach również wykonano fundamenty i roboty zbrojarskie 1 zbiornika wody czystej, 

który będzie miał pojemność 300 m3. Do końca lutego mają być zrealizowane ściany zbiornika. 

Dodatkowo w Chwałowicach trwają roboty budowlane przy drugim zbiorniku reakcji, o pojemności 

60 m3.  

Na realizację kolejnego etapu rozbudowy obydwu SUW, zostały pozyskane środki z Rządowego 

Funduszu „Polski Ład” w wysokości 6 mln. zł. Całość prac ma kosztować 7,5 mln. zł. 

2). Infrastruktura drogowa. 

Zostały złożone dwa wnioski do Funduszu Rozwoju Dróg Samorządowych o 

dofinansowanie remanentów dróg w Antoniowie i Rzeczycy Okrągłej. Ostatnio wpłynęło pismo 

od wojewody podkarpackiego skierowane do gmin informujące o braku możliwości przekazania 

dotacji na dwa zadania, ze względu na przekroczenie puli środków z Funduszu. Gminy zmuszone 

były do wskazania tylko jednego zadania.  Wójt powiedział, że Gmina wskaże drogę w 

Antoniowie, ze względu na większą ilość punktów jaką uzyskała ta droga oraz wyższą wartość. 

Przemawiało za tym również jej połączenie z drogą wojewódzkiej prowadzącą do szkoły oraz 

innych obiektów związanych z funkcjonowaniem społeczności lokalnej. Droga w Rzeczycy 

Okrągłej zostanie wykonana ze środków gminnych. 

 

3). Przetarg na budowę chodników wzdłuż dróg wojewódzkich 

Wójt poinformował, że 8 lutego miało miejsce otwarcie ofert. Wpłynęła jedna oferta na 

kwotę 7 mln. 600 tys. zł.  Natomiast przyjęta kwota na te zadania opiewała na 5 mln. 200 tys. zł. 

Z tego względu przetarg został unieważniony. Będzie ogłoszony kolejny. 

Do obrad sesji dołączyła radna Marzena Garbacz. 

 

4). Utworzenie żłobka i przedszkola. 

Z programu  rządowego Maluch+ gmina ubiega się o dofinansowanie z przeznaczeniem 

na utworzenie żłobka w  szkole Woli Rzeczyckiej z 20 miejscami. Wójt poinformował, że program 

rządowy  z góry określa ile może wynosić dofinasowanie dla gmin na jedno dziecko. Dotyczy to 

utworzenia i funkcjonowanie żłobka na okres 3 lat. Dla gminy będzie to kwota 1 mln. zł. 

W Chwałowicach w planie jest utworzenie w pierwszej kolejności przedszkola, ponieważ w tym 

zakresie jest większe zapotrzebowanie. W dalszej perspektywie powstanie żłobek. Te dwa zadnia 

zostały zaprojektowane jako jedno zadanie. 

 



4 
 

5). Nabór wniosków do programu „Polski Ład” na zabytki. 

Wójt poinformował, że Gmina będzie się ubiegać o środki na 3 zabytkowe obiekty. Będą to 

zadania: renowacja przedsionka kościoła w  Woli Rzeczyckiej, renowacja prezbiterium kościoła 

w Pniowie, renowacja dzwonnicy i ewentualnie część prac w drewnianym kościele w Radomyślu. 

Kosztorysy są przygotowywane przez parafie. Zależnie od wysokości kosztorysów, gmina będzie 

się ubiegać o dotacje. 

 

Ad. V/1. Godz. 948 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawił Kierownik 

Referatu Gospodarki Komunalnej Nikodem Borys. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  

projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLI/340/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/2. Godz. 950 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych,  ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Nikodem Borys. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLI/341/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/3. Godz. 952 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023 - 

2027 przedstawiła Sekretarz GKRPA Dominika Nalepa. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W dalszej części przyjęto wynagrodzenie (diety) dla Przewodniczącego i członków Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Wszystkie Komisje Stałe zaproponowały kwoty: 

- Przewodniczący Komisji  - 180  zł. 
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- Członek Komisji  - 130 zł. 

Innych propozycji nie było. 

W głosowaniu zaproponowane kwoty wynagrodzenia przyjęto  – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

W związku z brakiem  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  

projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLI/342/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/4. Godz. 955 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Radomyśl nad Sanem. 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Julian Geneja odczytał stanowisko  z 

analizy skargi na działanie Wójta Gminy  w zakresie udostępniania zbiorów  danych 

przestrzennych. 

Komisja uznała skargę za bezzasadną.  

Przyjęte stanowisko Komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Komisje Stałe po rozpatrzeniu skargi również uznały skargę za bezzasadną. 

Wobec braku  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

bezzasadność lub zasadność skargi. 

W głosowaniu za uznaniem skargi za bezzasadną głosowało 15 radnych – jednogłośnie. 

W głosowaniu projekt uchwały  z uznaniem skargi za bezzasadną został przyjęty – 15 głosów 

„za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLI/343/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/5. Godz. 1009 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie odpłatnego nabycia nieruchomości położonej w 

Chwałowicach przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził  głosowanie  nad projektem uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLI/344/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/6. Godz. 1012 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy Radomyśl nad 

Sanem na 2023 rok przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Nie zgłoszono uwag i pytań do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLI/345/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/7. Godz. 1014 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Radomyśl nad Sanem na 2023 rok przedstawił Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził  głosowanie  nad projektem uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLI/346/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/8. Godz. 1017 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przedstawiła 

Skarbnik Gminy Anna Olech. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLI/347/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/9. Godz. 1019 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2023 przedstawiła 

Skarbnik Gminy Anna Olech. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wobec braku  głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt 

uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLI/348/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/10. Godz. 1023 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Olech. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie  projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 15 głosów „za” – jednogłośnie. 
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Uchwała Nr XLI/349/2023 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VI. Godz. 1025 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz poinformował o kontynuacji wymiany oświetlenia ulicznego na 

terenie gminy wzdłuż dróg wojewódzkich. Ostatnio nowe lampy LED zostały założone w 

Chwałowicach i Nowinach. Obecnie trwa jeszcze wymiana lamp w Radomyślu. W planie jest 

jeszcze wymiana w Dąbrowie Rzeczyckiej, którą dokona Rejon Energetyczny Stalowa Wola w 

ramach konserwacji. W zamierzeniu jest dokończenie rozpoczętej kilka lat wstecz wymiany lamp 

przy  drogach powiatowych w Dąbrówce Pniowskiej i Pniowie. Niebawem we wszystkich 

miejscowościach przy głównym szlaku komunikacyjnym będą założone energooszczędne lampy 

LED. Gmina zakupiła 200 szt. lamp LED, natomiast nie ponosi kosztów wymiany, która jest 

dokonywana w ramach konserwacji przez zakład energetyczny. 

Wójt Gminy poinformował dodatkowo, iż niebawem zostanie ogłoszony przetarg na 

wyłonienie wykonawcy budowy kanalizacji w Żabnie. Pod koniec lutego nastąpi otwarcie ofert. 

Przewodniczący Rady Gminy poruszył sprawę modernizacji drogi powiatowej w Rzeczycy 

Długiej i opóźniania się realizacji tej inwestycji. Wg informacji środki z RPO mają być dostępne 

dopiero w III i IV kwartale br.  Natomiast przetarg na wykonanie ma być wcześniej ogłoszony. Co 

w tym wypadku z wykonaniem tej inwestycji. 

Radna Powiatu Leokadia Gugała zapewniła, że wykonanie remontu drogi powiatowej nie 

jest zagrożone i inwestycja z opóźnieniem, ale zostanie zrealizowana. 

Radny Powiatowy Marek Pater powiedział, że to zadanie inwestycyjne jest wprowadzone 

do budżetu powiatu i będzie zrealizowane. Wykonanie jest uzależnione od otrzymania środków 

zewnętrznych, ale na termin ich otrzymania Powiat nie ma wpływu. Radny zapewnił, że jako radni 

powiatowi będą tę sprawę nadzorować.  

Wójt Gminy poinformował, że głównym problemem i powodem przedłużania się tej 

inwestycji jest brak projektu technicznego. Powiedział, że na jego wniosek Starosta 

Stalowowolski wystąpił z ponagleniem do firmy projektowej  i dotrzymanie terminu majowego 

wykonania projektu tej inwestycji. Pierwotnie zakończenie opracowania miało nastąpić w grudniu 

2022r. Opracowany  projekt techniczny jest konieczny do złożenia wniosku  o dofinansowanie. 

Wymagane jest jeszcze uzyskanie pozwolenia na budowę  

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach.  

 

Ad. VII. Godz. 1025 

W tej części sesji odbyła się  uroczystość odsłonięcia i poświęcenia tablicy upamiętniającej 

Profesora Kazimierza Kuczmana. 
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Ad. VIII. Godz. 1140 

Na tym zakończono obrady XLI sesji Rady Gminy. 

 

 

                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

 

                                                                                           Edward Wermiński 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


